
 
Protokoll styrelsemöte Hälsinglands Skidförbund 

 
Plats: Rehns BK:s klubbstuga, Bollnäs 

Datum: 2022-06-09     
 
Närvarande: Ola Engelbrekts, Mats Andersson, Mats Hägglund, Hans Olov Näsman  

och Gudrun Ekblom  
 
 
§ 1 Mötets öppnande 

Ola hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat.  
 
§ 2 Godkännande av dagordning 

Styrelsen beslutar att godkänna förslaget till dagordning. 
 
§ 3 Föregående protokoll 
            Styrelsen beslutar att lägga protokollet från 2022-05-04 med godkännande till  
             handlingarna. 

 
§ 4 Ekonomi  

Vi får en övergripande rapport över det ekonomiska läget som är gott. Beslutas att 
köpa en ny dator för att klara det uppdaterade bokföringsprogrammet.  
Ingemar Jacobsson fortsätter som ekonomisk administratör ytterligare ett år. Nordeas 
hantering av nya firmatecknare är fortfarande inte klar, vilket ska undersökas. 

 
§ 5 Rapporter 

a) Alpina kommittén.  
Rapporteras att Region 2-möte har ägt rum. Deltagande distrikt är 
Jämtland/Härjedalen, Ångermanland, Medelpad och Hälsingland. Det planeras ett 
U-16 träningsläger i Järvsö sommaren 2022 (v.38). Tävlingsprogrammet för nästa 
säsong är planerat. 

b) Längdkommittén. 
Det har genomförts en längdträff/minikonferens i Söderhamn 31 maj. SSF:s 
längdkonsulent Anki Danielsson deltog och höll en presentation. Det var en positiv 
träff med 11 deltagare och fem föreningar representerade. Vi diskuterade 
samverkan, utbildningsbehov, LK-organisation och tävlingar för barn och ungdom.  
Beslut fattades och fortsättning följer. 
 

§ 6 Skrivelser från SSF 

• Lovande pojkar som är 17–18 år och åker skidor eller snowboard, kan 
nomineras till stipendiet ”Hjärtat slår”, senast 15 september.  

• SSF:s förbundsmöte ska äga rum 22 oktober i Sundsvall och distriktsstyrelser, 
samt distriktens kommittéer är välkomna att deltaga. Preliminärt kommer vi 
att representeras av Ola E, Hans Olov N. och Mats H. 

• Utbildningshelgen 1–2 oktober i Falun ska marknadsföras. Förutom alla 
utbildningar kommer det även att vara kick-off för längds ungdomscuper. 
Noterbart är att tidtagningsutbildning finns, vilket medför att vi inte planerar 
denna utbildning i Hälsingland detta år. 

 



§ 7 Årskalender 
Vi går igenom vad som är genomfört och vad som ska göras härnäst. Inbjudan till 
årsmöte ska skickas ut under sommaren och verksamhetsberättelser och bokslut 
respektive budget är på gång. 

 
§ 8 Årsmöte och skidting 

Beslutas att hålla årsmöte kombinerat med skidting i Bollnäs lördag 8 oktober. 
Förhoppning är även att genomföra ett miniläger för skidungdomar alla grenar, från 
10 år och äldre. Ledare för längd respektive alpint ska vidtalas. 
 

§ 9 Representationskläder ungdom 
Angående nya tävlingskläder till ungdomar som representerar Hälsingland på 
ungdomscuper i längdskidåkning. Beslutar att LK arbetar vidare med frågan.  

 
§ 10 Protokollsjusterare 
 Mats Hägglund utses att justera dagens protokoll.  
 
§ 12 Nästa möte 
 Styrelsen beslutar att genomföra nästa möte i Hudiksvall torsdag 18 aug,  

kl. 12.00-18.00, för verksamhetsplanering. 
 
§ 13 Sammanträdet avslutas 

 Ola tackar och förklarar mötet för avslutat. 
 
 
 

 
Ola Engelbrekts   Gudrun Ekblom 
Ordförande    Sekreterare 
 

 
 
Mats Hägglund 
Justerare 


